
Na základě našeho telefonátu jsem si přečetl všechny doplňující informace z Vašeho profilu zadavatele 

k veřejné zakázce s názvem „Rekonstrukce veřejného osvětlení obce Přečáply“. Díky tomu jsem si 

mnoho rozporů vyjasnil. 
  

Nicméně rád bych se zeptal ještě na jednu, dle mého názoru, velmi důležitou věc. Hodnotícím 
kritériem je roční spotřeba el. energie. Máme roční spotřebu počítat se zahrnutím naprogramovaného 

nočního útlumu (= se snížením příkonu svítidla) nebo dle nominálního příkonu svítidla? Pokud by to 

mělo být s útlumem, v jakém rozmezí nočních hodin hodláte regulaci příkonu využít a v jaké míře 
(%)? 

 

Roční spotřeba by měla být počítána z nominálního příkonu svítidel. 


